
Onderzoeksopzet Rekenkamercommissie: Onderzoek Waterkwaliteit 
In februari 2020 heeft de AV beeldvormend met de RKC gesproken over welke 
onderzoeksonderwerpen ter hand zouden kunnen worden genomen in 2020. Het thema 
waterkwaliteit kwam nadrukkelijk naar voren bij de aangedragen suggesties vanuit de 
AV. De AV is op diverse momenten en manieren betrokken en geïnformeerd over 
programma’s die verbetering van de waterkwaliteit tot doel hebben. Toch lijkt het lastig 
om een goed beeld te krijgen over hoe het er voor staat bij Waterschap Zuiderzeeland. 

De RKC is, naar aanleiding van de beeldvormende bespreking van de concept-
onderzoeksvragen met de AV, gestart met een vooronderzoek. Hieruit moet blijken over 
welke van de vragen inmiddels voldoende inzicht bestaat, waar de gaten zitten en wat 
dus onderzocht zou kunnen worden door de RKC. Op basis van de uitkomsten van het 
vooronderzoek wordt in overleg met de AV bekeken welke vragen eventueel verdieping 
nodig hebben. De RKC heeft het vooronderzoek opgeknipt in twee deelonderzoeken:

1. Allereest doet de RKC onderzoek naar de informatie die de AV de afgelopen (4) 
jaren heeft ontvangen en de mate waarin deze informatie relevant was voor de 
van de AV verwachte besluitvorming. Dit gebeurt op basis van de beschikbare 
(bestuurlijke) stukken en interviews met ambtelijke en bestuurlijke betrokkenen. 

2. Daarnaast doet de RKC onderzoek naar:
a) de beschikbare informatie over de huidige toestand van de chemische 

waterkwaliteit in het beheergebied en wat daarbij de belangrijkste 
probleemstoffen zijn 

b) welke maatregelen er worden voorzien om gedurende de komende KRW 
planperiode de gestelde chemische waterkwaliteitsdoelen te realiseren en

c) welke informatie nodig is om hierover gedegen discussies te voeren en 
besluiten te nemen

Verwacht wordt dat deze twee deelonderzoeken inzichten kunnen verschaffen die 
behulpzaam zijn om de relevantie van de informatievoorziening aan de AV met 
betrekking tot waterkwaliteit te versterken.

Planning

De RKC is verheugd dat het ambtelijk wederhoor inmiddels al is ontvangen. De door de 
organisatie gemaakte opmerkingen worden zo spoedig mogelijk verwerkt . Na verwerking 
van deze reacties wordt het rapport aangeboden voor een bestuurlijke reactie. De 
verwachting is dat de AV het rapport met conclusies en aanbevelingen uiterlijk 30 juni 
krijgt aangeboden. 


